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Generalforsamling i Ørredklubben Fremad, Silkeborg. 
 
 
 

Torsdag den 23. november 2023 kl. 19.30 afholdtes generalforsamling hos Njord Law Firm, Godthåbsvej 4, 

8600 Silkeborg. Følgende dagsorden blev fulgt. 
 

1. Valg af dirigent. 
2. Formandens beretning. 
3. Evt. andre beretninger. 
4. Regnskab. 
5. Indkomne forslag. 
6. Budget, herunder fastsættelse af kontingent og indskud. 
7. Valg af formand. 
8. Valg af bestyrelsesesmedlemmer. 
9. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
10. Eventuelt. 

 
 

Punkt. 1. Valg af dirigent 
 

Finn Offersen blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig og beslutningsdygtig. 
 

 
Punkt. 2. Formandens beretning 

 

Formanden, Torben Krath, aflagde beretning. 

 

Året har været præget af usædvanlig stor aktivitet. 

 

Tilbage i december/januar startede vi med at registrere gydebanker for Silkeborg Kommune i en række 
små tilløb til Gudenåen og Silkeborg søerne. Det er en aktivitet, der er meget spændende, idet man 
kommer ud til en række små naturperler, man ellers sjældent får lov at se. Vi bliver udstyret med en 
tilladelse, så vi kan færdes på de omkringliggende jorder, og så ser vi ellers efter aktivitet fra gydning fra 
søørred. Det er desværre ikke meget aktivitet der er at spore - formentlig er både odder og skarv hårde 
ved bestanden. 

 

Vi skal ud igen her til december januar -  giv mig endeligt besked, hvis I vil med, det er meget berigende. 

 

I april løste Uffe og jeg en anden opgave for Silkeborg Kommune - vi udlagde marksten i et lille 
genslynget tilløb til Gjern Å. 

 

Vi fik også i foråret nyt fiskevand, idet Silkeborg Kommune gav os tilladelse til at fiske på deres stræk af 
Lemming Å. Da vores meget aktive medlem Finn Sommer satte skilte op på stykket blev han kontaktet 
af en nabo lodsejer, der minsandten også gav os lov til at fiske på hans strækning. Begge strækninger 
har vi gratis. 

 

Samme Finn Sommer har været et kæmpe aktiv for os. Finn har passet regnskab, Finn har i den grad 
frisket vores hjemmeside op og været meget aktiv med at lægge nyheder op på vores Facebook side. 
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Det har i høj grad gjort klubben synlig, og også resulteret i en medlemsfremgang. 

 

Finn har også sørget for, at vi har fået to godkendte fiskekontrollører, nemlig ham selv og Jacob, der 
begge bestod eksamen. 

 

Finn og jeg har i det hele taget haft rigtig meget kontakt gennem året, og Finn har fostret et væld af 
ideer. Vi har f.eks. fået forhandlet igennem med SÅS, at vi ikke skulle løse Skjern Å kontingent for at 
fiske på vore vande, og vi fik også igennem, at der ikke blev lukket for fiskeri på vores stykker, når 
temperaturen i Skjern Å længere nedstrøms blev for lav. 

 

Desværre har Finn et meget svagt helbred, og han har derfor valgt at trække sig fra sit arbejde i 
klubben. Det er et stort tab, men vi klarer nok at blive lidt mindre synlige. 

 

Den 22. april holdt vi åbningsfiskeri ved Holtum Å. Der var fint fremmøde, og vores gode sponsor, Din 
Grejshop, havde leveret fine præmier til vores amerikanske lotteri. Fiskene var der langt imellem... 

 

Finn arrangerede den 4. juli et kursus i fluekast. Det måtte desværre aflyses pga. for få tilmeldte. Det 
var ferietid. 

 

Vi fik også indført obligatorisk fangstrapport/-indberetning - også af nulture. Rapporteringen er kun 
tilgået bestyrelsen. Det har ikke været lige populært hos alle. Det har imidlertid været med til at kaste 
lys over, hvor meget, der bliver fisket på vores stykker og hvor meget der bliver fanget. Det er et godt 
redskab i vores overvejelser om, hvorvidt der er fiskevand, vi skal af med, hvordan lejen er i forhold til 
fangsterne osv. Vores absolut mest populære fiskevand er Omme å, 55 ture er det blevet til. Skjern å 11 
ture. Vorgod å 5 ture, Lemming å 3 ture, Funder å O ture, Karup/Haller å 9 + 6 fra afslutningsfiskedagen 
og Holtum 17 + 5 fra åbningsfiskedagen. Omme fordeler sig primært mellem Fiskerivej og 
Marinebjergvej stykkerne da Hollænderen har været vanskelig at færdes ved trods beskæring sidste år. 
Det gentager vi i øvrigt til foråret - håber frivillige vil melde sig. På fangstsiden er der indberettet 9 
havørreder fra Omme å i efteråret – til gengæld ingen fra Karup. I Omme å er der taget - og genudsat - 
en bækørred på 50 cm som den største. Jeg kan kun opfordre til, at I fortsætter med at indberette, da 
det er et vigtigt værktøj til bestyrelsens arbejde. 

 

Bestyrelsen vil forsøge at finde yderligere vand i Omme å, der kommer til at gå frem efter fjernelse af de 
sidste spærringer. 

 

I efteråret er der af Karup Å Sammenslutningen, som vi også er medlem af, udlagt 100 km3 gydegrus på 
i alt 12 gydebanker, heraf flere på vores stykke af Haller å. 

 

Vi holdt afslutningsfiskeri ved hytten ved Haller/Karup å lørdag den 28. oktober. Det var meget 
velbesøgt, og vores dejlige medlemmer fra Høje Gladsaxe, Henrik, ægtefællen, og sønnerne Jimm og 
Cim havde sponseret nogle meget fine præmier, som blev udloddet til amerikansk lotteri. Mange tak, 
Henrik, det var en rigtig flot gestus. Ligesom til åbningsfiskeriet diskede Uffe op med rundstykker, 
hjemmelavet valnøddesnaps og lækre grillpølser - tror der blev udsolgt. 

 

Som forening ser vi ind i et nyt år, hvor vi må påregne, at flere af vore bestyrelsesmedlemmer vil trække 
sig fra bestyrelsesarbejdet pga. alder. Vi skal have nogle af jer andre medlemmer på banen, hvis vi skal 
overleve som selvstændig forening. Hvis ikke der melder sig nye folk i det kommende år vil jeg ikke 
afvise, at det kan give anledning til, at også de resterende bestyrelsesmedlemmer må overveje, om de 
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også vi trække sig, da det ikke er rimeligt, at andre ikke træder til. I frivillige foreninger er det ikke nok 
blot at betale sit kontingent - der skal også støttes op som aktiv. Ellers dør foreningstanken. 

 

Jeg vil gerne sige tak til bestyrelsen for et stort arbejde. Vi står overfor nogle vigtige måneder, hvor vi 
skal genforhandle vores fiskevand, og hvis nogen har lyst til at deltage i det, er man velkommen til at 
tage med som bestyrelsesføl. Det er både hyggeligt og lærerigt at hilse på vores lodsejere - og måske 
nogle nye lodsejere. 

 

Tak for i år. 

 

Formandens beretning blev taget til efterretning. 

 

 
Punkt 3. Eventuelt andre beretninger 

 

Der var ikke andre beretninger. 
 
 

Punkt 4. Regnskab 
 

Regnskabet blev gennemgået og godkendt. 
 

 
Punkt 5. Indkomne forslag 

 

Bestyrelsen havde fremsat forslag om, at generalforsamlingen bemyndigede bestyrelsen til at sælge 
foreningens grund med påstående hytte ved Haller Å. Følgende blev besluttet: 

 

”Generalforsamlingen bemyndiger bestyrelsen til at sælge foreningens faste ejendom med påstående hytte, 
matr. Nr. 8r Karup By, Karup, beliggende Vallerbækvej 45B, 7470 Karup J”. 

 

 
Punkt 6. Budget, herunder fastsættelse af kontingent 

 

Vi budgetterer med samme antal medlemmer som indeværende år og ca. samme udgifter. Vi forventer 
fortsat et underskud, idet vi indtil videre ikke ønsker at reducere vores fiskevande. 

 

Det blev besluttet, at vi skal have uændrede kontingentsatser i 2024, dvs. 

Senior 750,- 

Pensionist 550,- 
 

Ungdom 300,- 
 

Junior 50,- 
 

Prøvemedlem 500,- 
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Punkt 7. Valg af formand  

Torben Krath blev gennvalgt. 

 
 

Punkt 8. Valg til bestyrelse 
 

Genvalg til Søren Erik Ballegaard og Finn Offersen samt nyvalg af Per Kofoed. 

 
 

Punkt 9. Valg af revisor og revisorsuppleant 
 

Jørgen Bækgaard blev genvalg som revisor. Ingen stillede op som revisorsuppleant. 
 

 
Punkt 10. Eventuelt 

 

Jimm Tabur, Marius Josefsen og Søren Lind Bjørnkær blev udtrukket som vindere blandt indsenderne af 
fangstrapporter. Alle modtager et gavekort til vores gode sponsor Din Grejshop på 250 kr. Kan afhentes 
efter aftale med formanden. Tillykke til vinderne. 

 

Dirigenten gav herefter ordet tilbage til formanden, der takkede dirigenten for god ledelse og de 
fremmødte for god ro og orden. 

 

Der var i øvrigt intet til behandling. 
 

 
Bestyrelsen består herefter af følgende: 

 

 
Formand: Torben Krath    

 

Næstform: Uffe Kirkegård    
 

Kasserer:  Jacob Thomsen    
 

Sekretær: Søren Erik Ballegaard    
 

Best.m: Per Kofoed, 
webmaster 

   

Best.m: Finn Offersen    

Best.m. Vakant    
 
 
 

Som dirigent: Finn Offersen    


